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Zápis z jednání 26. valné hromady Českého florbalu 

Místo a čas konání: Brno, Univerzitní areál Kampus, 2. 6. 2024, 10.07 

1) ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ JEDNACÍHO ŘÁDU, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, VOLBA PRACOVNÍHO PŘEDSEDNICTVA A VOLBA 

MANDÁTOVÉ KOMISE  

V úvodu vystoupil generální sekretář Českého florbalu Tomáš Frank a přivítal všechny delegáty a hosty 26. valné 

hromady. Následně všem v krátkosti přiblížil organizaci celé valné hromady včetně hrubého časového 

harmonogramu. 

Delegáti VH schválili jednací řád valné hromady dle předloženého návrhu. Delegáti VH schválili program valné 

hromady dle předloženého návrhu. Delegáti schválili návrh, aby pracovní představenstvo pracovalo ve složení: 

Daniel Novák, Martin Musil, Jan Kovář, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Petr Galasovský, Tomáš Pacák, Jiří Dufek, Petr 

Musil a Tomáš Frank. 

Delegáti hlasovali o složení mandátové komise. Za členy byli navrženi Jiří Kučera, Tomáš Pokorný a Veronika 

Sováková. Delegáti schválili navržené složení mandátové komise.  

Následně byla během jednání schválena zpráva mandátové komise, kdy ze 79 možných delegátů bylo přítomných 65 

delegátů, což představuje účast 82 % oprávněných delegátů. Díky tomu je 26. valná hromada Českého florbalu 

usnášeníschopná a je oprávněna přijímat platná usnesení. Pro přijetí platného usnesení je třeba souhlasu 

nadpoloviční většiny přítomných delegátů. Nadpoloviční většina z přítomných delegátů je tedy 33 delegátů.  

 

Následně vystoupil host Filip Šuman, místopředseda ČOV a viceprezident IFF, pozdravil všechny přítomné delegáty 

a krátce okomentoval stav českého sportovního prostředí a pozici florbalu a její vývoj. Informoval přítomné například 

o své návštěvě valné hromady německého florbalového svazu, kde byl mimo jiné prezentován rozvoj českého 

florbalu. Pro německý florbal jsme inspirací. Florbal se stal nejen jedním z největších sportů v ČR, ale také její 

klíčovou součástí. 

2) SCHVÁLENÍ VOLEBNÍHO ŘÁDU A VOLBA VOLEBNÍ KOMISE 

Delegáti VH schválili volební řád valné hromady dle předloženého návrhu.  

Delegáti hlasovali o složení volební komise. Za členy byli navrženi Jiří Kroupa, Milan Veselý a Hana Jíšová. Delegáti 

schválili navržené složení volební komise. 

3) ZPRÁVA O ČINNOSTI ČESKÉHO FLORBALU ZA OBDOBÍ OD 25. VH A SOUČASNÉM STAVU FLORBALU 

Prezident Českého florbalu Daniel Novák přednesl zprávu o činnosti Českého florbalu a stavu rozvoje českého 

florbalu a vyzdvihl nejdůležitější události ze sezony 2023/2024. 

DŮLEŽITÉ MILNÍKY POSLEDNÍCH 12 MĚSÍCŮ: 

• Dvě ženské medaile ze světového šampionátu – bronzová medaile z MS žen a MS juniorek 

• Ostrý start příprav MS žen 2025 
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• Nový rozvojový plán 

• Úprava legislativních předpisů 

• Ekonomicky náročný rok 

• Noví důležití partneři pro Český florbal 

• Velké změny na úrovni státu - prioritizace 

• Projekt rozvoje regionů 

• Spuštění dvou videoplatforem 

• Pořadatelství finále Champions Cupu v Praze a český úspěch  

DALŠÍ ROZVOJ ČF: 

- Zapojení hnutí – zapojených více než 100 lidí 

- Dobrá atmosféra 

- Dostatek motivovaných a ambiciózních lidí 

- Vzájemná spolupráce a sdílení informací 

- Silné oddíly – klíčová změna podpory od sezony 23/24; dopady na jednotlivé oddíly a celý florbal 

BUDOVÁNÍ SILNÝCH ODDÍLŮ 

- Dlouhodobá priorita od roku 2004 

- Kompletní struktura 

- Profi organizační lidé v oddílech 

- Zvyšující se nároky – rozdílné reakce 

- Každý oddíl na své křižovatce 

DALŠÍ RŮST 

- Potenciál máme velký 

- Srovnání florbalových měst – počet aktivních florbalistů na 1000 obyvatel (např. Karviná – 1,3; Most – 2,1; 

Havířov – 7,5; České Budějovice – 8,4; Mladá Boleslav – 15; Frenštát pod Radhoštěm – 20,2) 

- Kde zaostáváme? – počet licencovaných hráčů florbalu na 1000 obyvatel (ČR – 3,8; Finsko – 9,12; Švédsko 

– 10,03) 

- Zdvojnásobení základny 

- Demografický vývoj – klesající vývoj počtu obyvatel, na který je potřeba se připravit 

Následovali předsedové jednotlivých komisí, kteří představili své fungování a nastínili témata, kterými se komise 

zabývaly v posledním období a případně se budou zabývat v tom následujícím.  

KOMISE INFRASTRUKTURY 

Předseda: Jan Kovář, členové: Štěpán Vacík.  Aktuální témata: Projekt 5 sportů (florbal, futsal, házená, volejbal a 

basketbal; kompletní rozvojové dokumenty, systém komunikace se zájemci, začala užší spolupráce s NSA), Projekty 
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na podporu infrastruktury (mantinely, venkovní povrchy, investiční podpora oddílů), Monitoring situace ve výstavbě 

florbalové infrastruktury (systém referencí přes FIS, podpora výstavby ve florbale). Témata pro sezonu 2024/2025: 

pokračování projektu 5 sportů (distribuce rozvojových materiálů investorům, haly kapacity 3000+, společné 

požadavky na haly), inspirace v zahraničí (konkrétní technická řešení). 

KOMISE REGIONŮ A ROZVOJE ODDÍLŮ 

Předseda: Petr Musil, členové: Karel Myšák, Martin Bocian, Vladimír Černín, Jiří Bořecký. Od jednání VH 2023 

proběhlo 11x jednání KRO (6x v roce 2023, 5x v roce 2024). Činnost KRO: příprava, administrace a hodnocení 

programů podpory pro sezónu 2023/2024 (PP č.1 – Vznik nových oddílů, PP č.2 – Podpora rozvíjejících se oddílů, 

PP č.3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu; příprava a administrace programů podpory pro sezónu 2024/2025 (PP 

č.1 – Vznik nových oddílů, PP č.2 – Podpora rozvíjejících se oddílů, PP č.3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu – 

upgrade programu (nové nastavení). Příprava a organizace pracovního setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

s prezidentem a VV (Pardubice - 26.1.24, Brno – 1.6.24); rozvojové plány jednotlivých regionů (třetí edice Ročních 

plánů rozvoje regionu, příprava Dlouhodobého plánu rozvoje regionů 2024 - 2028); rozvojový plán 2022 – 2032 

(pravidelné hodnocení a práce na naplňování jednotlivých cílů, zakomponování jednotlivých cílů do cílových metrik 

v rámci zralostních modelů regionů); příprava a vyhodnocení posunu ve charakteristikách dle zralostních modelů 

florbalových regionů (efektivní nástroj pro stanovení ambiciózních, reálných a potřebných cílů, exaktní hodnocení 

jednotlivých oblastí rozvoje regionu, zaměření na slabé stránky regionu a smysluplný rozvoj regionů, nastavení cílů 

v Rozvojových plánech regionů dle zralostních modelů florbalových regionů); příprava nové koncepce KRO 

(schválena VV v květnu 2024). 

KOMISE ROVNÝCH PŘÍLEŽITOSTÍ 

Předseda: Martin Musil, členové: Barbora Čížková, Leona Lahoda, Tamara Hašová, Štěpán Weber. Vnímání 

ženského florbalu: řeší ho všechny CE orgány Českého florbalu a regionální VV a odborné komise v regionech, 

příležitost pro florbal a oddíly, společenská norma, rozšíření členské základny o plnohodnotnou složku, kooperace 

s regiony (ve všech regionech je osoba pro komunikaci s KRP v oblasti rovných příležitostí, obrovský posun – v 6 ze 

7 regionů je ustavena KRP/KŽF, společná schůzka 22.1.2024). 3 základní pilíře: a) Kvantitativní růst ženské složky, 

nábory (zaměření na vzdělávání oddílů v oblasti náborů, u kterých je akcentována důležitost odlišnosti pohlaví a 

nábory řešit specificky a plně využívat potenciál florbalu; zasíťování soutěží v ženských kategoriích a vzniku nových 

ženských družstev; udržení stávajících hráček v soutěžích na všech úrovních); b) Propagace elitního ženského 

sportu (zaměření na divácký zájem o Extraligu, na propagaci samotné soutěže, oddílů či konkrétních hráček Extraligy 

s přesahem do jednotlivých regionů); c) Zapojení žen do řídicích funkcí ve florbale (zvýšení podílu žen působících 

aktivně v celostátních a regionálních orgánech – 22/23 = 8,1% a 23/24 = 10,5%). Aktuální témata: Kodex rovných 

příležitostí (komunikační prostředek pro sjednocení norem v oblasti rovných příležitostí v oddílech); Nábory (cíl – 

navyšování členské základny; ČEZ Extraliga (propagace ženského elitního sportu společně s reprezentací); Program 

podpory č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu (obrovský zájem z regionů, zapojily se všechny regiony). Témata 

pro sezónu 2024/2025: Program podpory č. 2B – Podpora rozvoje ženského florbalu (pokračování v úspěšném 

projektu); MS žen 2025 – aktivní podílení na přípravě akce (náborová kampaň); pokračování ve spolupráci s regiony. 
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KOMISE ELITNÍHO FLORBALU A MEDIALIZACE 

Předseda: Tomáš Pacák, členové: Anna Bakošová, Michal Bauer, Vít Drašar, Zdeněk Jirák, Pavel Palata. Činnost 

v sezóně 2023/2024: Zásadní témata: závazné dokumenty elitních soutěží pro následující sezonu (změny 

v závazných dokumentech, speciální projekt ČEZ Extraligy a návaznost na generální partnerství soutěže); nastavení 

BigBoard Superfinále florbalu (zapojení finále 1. ligy mužů do programu); TV prezentace elitních soutěží – ČT Sport a 

Sporty TV; Koncepce KEFAM – 2030. Témata na sezónu 2024/2025: složení nové komise a nastavení jejího 

fungování; převzetí koncepce komise a její finalizace; závazné dokumenty elitních soutěží a jejich posun v souladu 

s koncepcí a vizí komise; práce se vzděláváním zástupců elitních oddílů v rámci odbornosti komise. 

KOMISE SOUTĚŽÍ 

Předseda: Jiří Dufek, členové: Jiří Gurkovský, Jaroslav Šedivý, Michal Vojáček. Činnost v sezóně 2023/2024: žádná 

kontumace v CE soutěžích, soutěže (ligové – 250 družstev – 3662 utkání, 31 TV utkání, pohárové -139 oddílů – 344 

utkání, 2 TV utkání), zvládnutí dopadů upraveného formátu Poháru mistrů na LSL a ČE; vývoj nastavení systému 

video kontroly v LSL; všechna utkání LSL na jednotném povrchu; divácky hojně navštěvovaná utkání play-off ve 

všech soutěžích; pozitivní dopad rozšíření play-up Divize. Témata pro další sezonu: 1. liga dorostenců (systém 

soutěže), 1. liga mužů (vrchol jako součást Superfinále), nasazování účastníků Poháru mistrů v pohárové soutěži, 

termínová listina (dopady změn mezinárodního kalendáře), růst členské základny ženské části florbalu. 

KOMISE ROZHODČÍCH A DELEGÁTŮ 

Předseda: Petr Galasovský, členové: Kristýna Šedová, Jaroslav Bednařík, Radek Hora, Jiří Šimíček.  

Činnost v sezóně 2023/2024 – aktuální témata: program talentovaných rozhodčích – 2. ročník projektu, obnovení 

výměn rozhodčích (Švédsko, Finsko, v budoucnu Švýcarsko), spolupráce s IFF na sjednocování aplikace pravidel, 

zvyšování prestiže rozhodčích (problém s vysokým počtem rozhodčích nováčků, kteří do 3 let skončí), pokračování 

vzdělávání rozhodčích v práci s video kontrolou, sjednocování pohledu na hru ve spolupráci s oddíly a reprezentací 

(spolupráce s J. Berkou). Témata pro sezónu 2024/2025: program talentovaných rozhodčích (pokračování 

programu), pokračování mezinárodních výměn rozhodčích, pokračování v práci na sjednocení pohledu na hru – 

semináře, rozhodčí ženy – příprava speciálního programu, vzdělávání delegátů. 

KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

Předseda: Lukáš Dolejš, členové: Bedřich Chromek, Petr Neumaier, Jiří Diblík, Lukáš Grundler, Petr Jindra, Tomáš 

Faltejsek, Tomáš Hruška. Činnost v sezóně 2023/2024: školské soutěže (ČEPS cup – 1162 přihlášených týmů, 790 

zapojených škol; Subterra Cup – 818 přihlášených týmů, 635 zapojených škol); KTM (3. kompletní ročník systému 

práce s talenty – proběhlo 24 kempů, zúčastnilo se na 400 hráčů a 160 hráček, zapojilo se 36 kmenových trenérů a 

trenérek KTM, zapojilo se více než 100 externích trenérek a trenérů z oddílů PP3 a okolí, zapojili se 2 specialisté 

sportovního rozvoje, byl rozšířen tým odborníků na mentální rozvoj); vzdělávání (implementace České cesty – další 

rozšiřování metodických materiálů; speciální semináře v rámci akcí ČF (Pohár ČF – zahraniční lektor, SFF – školení 

trenérů); projekt Next Generation trenér (úspěšné pokračování spolupráce s CZ.Basketbal). Budoucnost: vzdělávání: 
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Trenérská odbornost A – od září 2024 (spolupráce 5 svazů, záštita ČUS), stupeň trenérské odbornosti (brankář), 

tvorba „České cesty pro holky“. 

KOMISE REPREZENTACE 

Předseda: Václav Culka, členové: Monika Adamová, Jan Barák, Štěpán Slaný. Výsledky v sezoně 2023/2024: MS 

žen, Singapur (3. místo), MS juniorek, Lahti (3. místo). Implementace nové struktury repre celků: elitní reprezentace 

(A-tým ženy, U23 ženy – od 06/2026, U-19 dívky, A-tým muži, U23 muži – od 06/2023); talentovaná mládež (U15 – 

U17 dívky, U19 chlapci, U14 – U17 chlapci). Budoucnost: shromažďování a rozvíjení know-how vedoucího k rozvoji 

elitní sportovní výkonnosti v oblasti florbalu; práce na zvýšení kvality a připravenosti hráčů přicházejících do 

seniorské mužské a ženské reprezentace. 

4) ZPRÁVA ODVOLACÍ A REVIZNÍ KOMISE 

Předseda ORK Tomáš Kafka přečetl zprávu ORK. ORK pracovala ve složení Tomáš Kafka (předseda), Adam Wollný 

a Petr Zvěřina (členové). 22.11. 2023 rezignoval na svůj mandát Adam Wollný a dne 29.11. 2023 ORK kooptovala za 

člena Libora Schneidera. ORK rozhoduje jako orgán II. Instance o odvoláních proti rozhodnutím jednotlivých 

odborných komisí ve věcech soutěžních, disciplinárních a evidenčních. Ve věcech arbitrážních rozhoduje pouze 

v rozsahu vymezeném vnitřními předpisy. ORK provádí kontrolu hospodaření orgánů a oblastních orgánů. 

Od začátku května 2023 do konce května 2024 bylo ORK doručeno celkem 14 odvolání, ke kterým ORK rozhodla 

následovně: pěti odvoláním bylo vyhověno (TJ Centropen Dačice, 1.SFK Havířov, Adam Čunderle, SK Bivoj Litvínov, 

Black Angels), jednomu odvolání bylo částečně vyhověno (Petr Koníček), sedmi odvoláním nebylo vyhověno (Milan 

Sláma, Tomáš Hrbáč, FBC Přerov, FBC Štíři ČB, Tomáš Kostinek, Martin Reichelt, Florbal Aš) a jedno odvolání bylo 

vzato zpět (Denisa Kárníková). K vybraným rozhodnutím a podnětům byl podán doplňující komentář. Celkový počet 

podaných odvolání byl v meziročním srovnání podobný, nicméně stoupá podíl závažnějších a složitějších případů 

(např. vyloučení z činnosti ve florbale, neudělení oddílové licence či určení postupujícího týmu). V rámci rozhodovací 

činnosti adresovala ORK orgánům několik doporučení. 

 

Tomáš Kafka okomentoval revizní činnost ORK zaměřenou na hospodaření roku 2023. Ve zprávě se soustředil na 

hospodaření ČF i ČF s.r.o. za rok 2023. ORK vyzývá VV ČF k dalším úsporným opatřením a postupnému snižování 

ztrát spolku a s.r.o. jako celku. V ČF došlo v roce 2023 k celkem  93 platbám omylem v celkové výši 543 tisíc Kč – 

došlo k jejich vrácení. ORK doporučuje zvážit úpravu interního procesu plateb, aby došlo k omezení rizika chybných 

plateb či rizika zfalšovaných faktur. T. Kafka dále informoval o prostoru pro zlepšení v procesu přijetí faktur, jejich 

schvalování, účtování a plateb v ČF i ČF s.r.o. (dle předsedy ORK není striktně dodržován princip zaúčtování faktury 

před jejím proplacením, ani není interním předpisem stanoven; dochází k platbám po splatnosti kvůli pozdnímu 

doručení k rukám účetní, faktury nejsou při přijetí evidovány centrálně, chybí jasná dokumentace schválení faktury ze 

strany vlastníka rozpočtu). I zde ORK doporučuje situaci zanalyzovat a zvážit úpravu interních procesů. Dále byla 

zjištěna neexistence nákupní směrnice na úrovni ČF s.r.o.. ORK se domnívá, že i přes nízký počet 

zaměstnanců/jednatelů ČF s.r.o. by tato směrnice měla existovat, aby jasně stanovila postup při nákupu zboží a 

služeb ve významné hodnotě, zejména proces výběru dodavatele. Posledním tématem, o kterém T. Kafka ve zprávě 
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informoval, byly pohledávky ČF s.r.o. za Max Priority media. V dubnu 2023 dlužník uhradil veškeré zbývající závazky 

vůči ČF s.r.o. 

5) ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ ZA ROK 2023 A NÁVRH ROZPOČTU NA ROK 2024 

D.Novák krátce reagoval na zprávu předsedy ORK a ohradil se oproti hodnocení „ziskovosti a ztrátovosti“ 

hospodaření spolku a s.r.o.. Český florbal jako celek (tj. spolek i s.r.o.) hospodařil lépe než byl Valnou hromadou 

schválený rozpočet. D. Novák upozornil na zavádějící informaci předsedy ORK, která vyjadřovala asi jeho osobní 

názor, ale ne systémovou kontrolu hospodaření oproti schvalovanému rozpočtu. A vyzval ORK, aby pracovala 

systémově jako kontrolní orgán zřízený valnou hromadou a kontrolovala usnesení a schválené materiály. 

Daniel Novák přednesl zprávu o hospodaření. Valná hromada v roce 2023 schvalovala rozpočet v situaci, kdy již byla 

známa výše státní podpory, která byla nižší než v předchozích letech a zároveň byla velmi vysoká míra inflace. Tím 

byl poznamenán i předkládaný rozpočet. Celkový rozpočet byl sestavován tak, aby odrážel skutečné očekávání 

dopadů snížení státní podpory a vysoké míry inflace. Prioritou při sestavení rozpočtu bylo respektovat střednědobou 

finanční strategii. Hlavním cílem bylo po covidových letech a inflačním šoku směřovat hospodaření zpět 

k vyrovnanému hospodářskému výsledku ideálně do roku 2025. Pro rok 2023 byl ve strategii uvažován deficitní 

hospodářský výsledek na úrovni 9 mil. Kč, přičemž realita byla deficit na úrovni cca 3,3 mil. Kč. Hlavním důvodem 

rozdílu byla snaha nákladovou stránku rozpočtu, ale přesto naplňovat dlouhodobé strategie rozvoje a podpory oddílů 

z těchto programů. Současně se podařilo navýšit příjmy. Již v roce 2022 VV odsouhlasil, že je třeba mít na zřeteli co 

nejvyšší efektivitu vynakládaných výdajů a je nutné posílit výnosovou stranu o vlastní příjmy, aby byla snížena míra 

závislosti na státní podpoře. V souvislosti s tím byl zaveden systém každoroční valorizace vlastních příjmů na 

základě míry inflace za předcházející období, konkrétně licenčních poplatků hráčů, trenérů, rozhodčích a delegátů. 

Rok 2023 byl významně ovlivněn vysokou mírou inflace a nejistotou ohledně ekonomického vývoje, proto bylo 

snahou efektivně vynakládat finance, případně hledat finanční úspory a zhodnocovat volné peněžité prostředky. 

Výsledné čerpání provozních rozpočtů za rok 2023 prokazuje, že se dlouhodobě daří systematickou prací při 

přípravě rozpočtu a důslednou kontrolou při následném čerpání jednotlivými pověřenými pracovníky, mít financování 

ČF pod kontrolou i v této finančně nestabilní době. Ke všem těmto kontrolním a optimalizačním činnostem 

v posledních letech napomáhá softwarové řešení účetně-finančního systému. To pomáhá zprostředkovat data 

definované skupině uživatelů v aktuální podobě a umožňuje personální zajištění této oblasti držet s maximální 

efektivitou i přes stále narůstající objem práce kolem financí. 

Jednotlivé regiony svůj rozpočet koncipují v důsledku okolností, které odráží jejich vlastní stav. I regionální rozpočty 

byly v dubnu aktualizovány a pro rok 2023 byla proti předchozím letům většina z nich vyrovnaná, nebo mírně 

přebytková. Regiony, které předložily schodkové rozpočty, si to vzhledem k rezervám vytvořeným během 

předchozích let mohly dovolit. 

D. Novák upozornil na nutnost zveřejňovaní účetních závěrek oddílů působících v ČF a apeloval na jejich včasnost a 

dodržování zákonných lhůt.  

Rozpočet na rok 2024 byl připravován dle stejných zásad jako v předchozích letech. Při sestavování prvních rozpočtů 

na rok 2024 ještě nebyl znám vývoj v oblasti dotací pro tento rok. Vzhledem k dlouholetým zkušenostem a snaze 

využít veškerá dostupná finanční data, bylo rozhodnuto, že státní podpora bude rozpočtována ve stejné výši jako 

v roce 2023. Po aktualizaci provozních rozpočtů je celkový očekávaný schodek o cca 3,5 mil. Kč nižší a jeho 
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očekávaná výše pro rok 2024 je 4 mil. Kč. Finální návrh rozpočtu počítá s nízkou mírou inflace, tedy udržením výše 

nákladů na aktuálních hodnotách, očekává zvýšení státní podpory pro rok 2024 a zároveň snížení výnosů z úroků 

oproti roku 2023 vlivem klesajících úrokových sazeb. 

6) PROGRAMY PODPORY NA ROK 2024 

Byly představeny jednotlivé programy podpory: 

• Program podpory č. 1 - Vznik nových oddílů – určen výhradně regionálním složkám k podpoře dalšího 

regionálního rozvoje, na realizaci speciálních regionálních projektů; zaměřen na zaplňování bílých míst 

s důrazem na meziregionální spolupráci a vznik nového oddílu; výrazný zájem ze strany regionů – 10 

projektů, velmi dobrá úspěšnost (vznikl oddílů v Sušicích, Nýřanech, Čáslavi, Měříně a Studénce; úspěšné 

navázání spolupráce mezi oddíly Kadaň – Klášterec, Teplice – Duchcov. 

• Program podpory č. 2A   - Podpora rozvíjejících se oddílů - cílený rozvoj oddílů mimo Komplexní program 

podpory, které mají zájem aktivně pracovat na svém rozvoji. 2 hlavní části: regionální rozvojové projekty, 

vzdělávací akce a semináře. Regionální projekty jsou součástí plánů rozvoje regionu. Velký zájem a aktivní 

role regionů – znalost potřeby oddílů – rozvojové projekty šité na míru oddílům přímo regionálními složkami 

(nábory, cestovné, podpora úvazkového pracovníka atd.). pro sezonu 23/24 došlo k navýšení finanční 

alokace o 150 000 Kč na celkových 450 000 kč. 

• Program podpory č. 3 - Komplexní program –nový formát PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu; cíl: 

budování pozice florbalu v ČR ve spolupráci a za pomoci oddílů. 2 formy – organizace/organizace + sport; 

nové formy vzdělávání; proporční krajské kvóty. Do sezony 24/25 přihlášeno 60 oddílů. 

• Program podpory č. 2B - Podpora rozvoje ženského florbalu – nově připravený program podpory od 

sezóny 2023/2024; celková alokace 300 000 Kč; nástroj pro regiony – rozvojové projekty připravené na míru 

dle potřeb a priorit jednotlivých regionů. Cílem programu je akcentace cílů v Rozvojovém plánu zaměřených 

na rozvoj ženského florbalu v celé jeho šíři. Výrazný zájem ze strany regionů (celkem 13 projektů). 

Regionální projekty jsou součástí Ročních plánů rozvoje regionu. 

• Program podpory č. 5 - Podpora vzdělávání trenérů – podpora určena na 2 oblasti s celkovou alokací 

150 000 Kč (nadstavbové semináře – realizováno bylo 6 speciálních akcí: Better move, Kyttöhonka, 

Roundtables NG, J. Halda atd., zúčastnilo se celkem 150 trenérů; stáže v českých klubech – realizována 1 

stáž: BK Nymburk, zúčastnili se 3 trenéři). V následující sezoně budou nadstandardní semináře i stáže 

pokračovat. Aktuálně podaná žádost o podporu EU na možnost realizace stáží v zahraničí. 

Soutěžní projekty: 

• Livesport Superliga, ČEZ Extraliga, 1. liga mužů a 1. liga žen – projekt užší spolupráce mezi ČF a týmy 

v elitních soutěžích. Motivace oddílů v elitních soutěžích k práci s fanoušky; platformy pro společná setkání 

oddílů s výměnou zkušeností; podpora pokládání povrchů nad rámec povinnosti v LSL; TOP utkání v ČEZ 

Extralize – možnost získání podpory na nadstandardní utkání a jeho komunikaci; speciální projekt v rámci 

nového partnerství se společností ČEZ – rozvoj standardu a medializace soutěže; projektová utkání 1. ligy 

mužů – nadále edukace a motivace oddílů; 1.liga žen – pokračování nastavení projektových utkání s cílem 

přípravy oddílů na nároky pořádání utkání ČEZ Extraligy. 
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7) MISTROVSTVÍ SVĚTA ŽEN 2025 

Petr Chvojka informoval o MS žen, které se uskuteční 6. – 14.12.2025 v Brně a Ostravě (Brno, Haly Vodova – 

skupinová část 6.-9.12.2025, Ostrava, Ostravar Aréna – nadstavbová část 10.- 14.12.2025). Celkem proběhne 48 

utkání, kvalifikace proběhne začátkem roku 2025. P. Chvojka informoval o podepsané smlouvě s IFF k realizaci MS. 

Byly představeny cíle pořádání MS a koncept spolupráce s oddíly (propagace akce, personální zajištění, zajištění 

doprovodného programu). 

8) HODNOCENÍ PLNĚNÍ ROZVOJOVÉHO PLÁNU 2022 AŽ 2032 A PRIORITY DALŠÍHO VÝVOJE ČESKÉHO FLORBALU 

V ROZVOJOVÉM PLÁNU 2024 AŽ 2034 

Daniel Novák krátce představil plnění cílů rozvojového plánu českého florbalu. Podrobné plnění RP a priority dalšího 

vývoje ČF v RP 2024 až 2034. Oba materiály byly součástí podkladů pro jednání 26. valné hromady. 

9) DISKUSE K PŘEDLOŽENÝM ZPRÁVÁM 

V diskuzi nebyla projednávána žádná témata. Na základě hlasování byla diskuse po výzvě následně ukončena. 

10) SCHVÁLENÍ USNESENÍ 

V tomto bodu proběhlo hlasování o jednotlivých usneseních (viz soubor schválených usnesení). 

11) VOLBY 

D. Novák nejprve poděkoval členovi VV P. Galasovskému, který se rozhodl již znovu nekandidovat, za jeho činnost 

ve výkonném výboru. 

 

Předseda Volební komise Jiří Kroupa vedl volby orgánů. Informoval, že proběhne volba prezidenta, členů VV, 

předsedy ORK, DK, AK a členů ORK. Nejprve proběhla veřejná volba prezidenta, kde byl pouze jeden kandidát, a to 

Daniel Novák. Prezidentem byl na období 2024 – 2028 zvolen Daniel Novák počtem 62 hlasů. 

 

Následně před volbou členů VV Daniel Novák oznámil výsledky volby členů VV na jednání hejtmanů, kde byli za 

členy VV zvoleni Lukáš Dolejš a Jan Kovář. VH výsledky této volby vzala na vědomí. Na jednání hejtmanů zvolen 

taktéž Jiří Dufek, který jelikož není hejtman, jeho zvolení musí být potvrzeno VH. Proběhlo veřejné hlasování o 

potvrzení J. Dufka jako nově zvoleného člena VV. J. Dufek byl potvrzen jako člen VV počtem 61 hlasů. 

 

Pokračovalo se ve veřejné volbě dalších členů VV. Kandidáti se představili a následovalo hlasování. Jiří Kroupa 

seznámil delegáty s výsledky volby: 

 

Zvoleni byli: 

- Václav Culka 62 hlasů 

- Martin Musil 63 hlasů 

- Petr Musil 63 hlasů 
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- Tomáš Pacák 63 hlasů 

- Kristýna Šedová 62 hlasů 

 

Proběhla volba předsedy ORK. Tato volba proběhla tajným hlasováním. Kandidáti Tomáš Kafka a Jan Spáčil se 

představili. Předsedou ORK byl na období od 26. valné hromady do termínu konání 28. valné hromady zvolen Jan 

Spáčil počtem 37 hlasů. Tomáš Kafka obdržel 25 hlasů. 

 

Proběhla volba členů ORK. Tato volba proběhla tajným hlasováním. Kandidáti Petr Galasovský a Pavel Zahradníček 

se představili, Libor Schneider byl z důvodu nepřítomnosti představen Tomášem Kafkou. Členy ORK byli zvoleni Petr 

Galasovský počtem 42 hlasů a Pavel Zahradníček počtem 58 hlasů.   

 

Proběhla veřejná volba předsedy DK, kde byl pouze jeden kandidát, a to Tomáš Březina. Předsedou DK byl na 

období od 26. valné hromady do termínu konání 28. valné hromady zvolen Tomáš Březina počtem 62 hlasů.  

 

Proběhla veřejná volba předsedy AK, kde byl pouze jeden kandidát, a to Martin Řezník. Předsedou AK byl na období 

od 26. valné hromady do termínu konání 28. valné hromady zvolen Martin Řezník počtem 61 hlasů.  

  

Jiří Kroupa ukončil volby orgánů a následně delegáti schválili zprávu volební komise o průběhu a výsledcích voleb. 

12) ZÁVĚR 

Na závěr Daniel Novák a následně i Tomáš Frank poděkovali všem účastníkům 26. valné hromady za jejich účast a 

popřáli úspěšnou další sezónu. Tomáš Frank následně oficiálně valnou hromadu ukončil. 

 

V Brně 2. června 2024 

 

 ……………………………….. 

  Prezident 


